
ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов 
Председател на ВТОС
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ДО: г-н Даниел Панов
Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ
Шг

ОТ: Петко Тюфекчиев, Стефан Антонов и Стоян Витанов -  общински
съветници от група „БСП за България, АБВ и Движение 21" във ВТОбС.

ОТНОСНО: Управлението на Община Велико Търново в условията на 
безпрецедентно повишаване цената на енергоносителите и растящата инфлация 
през последните месеци.

Уважаеми г-н Панов,

През последните три месеца сме свидетели и потърпевши -  като институции, 

общински структури и граждани от безпрецедентно повишаване цената на 

енергоносителите и последващ от това ръст на инфлацията. Държавата в лицето на 

Парламента и Правителството предприеха определени компенсиращи действия, 

но доколкото е ясно, общините останаха някак встрани. Вероятно адекватни мерки 

ще бъдат взети в близките дни, но през това време местната власт не може да 

остане пасивна и безучастна, щото да се осигуряват като количество и качество на 

заложените в закона публични услуги. В този смисъл и въпросите от настоящото 

питане към Вас, на които да отговорите устно, с писмен вариант на отговора:

1. Има ли общински структури, които в резултат на описаната по-горе 

ситуация, изпитват затруднения или са възпрепятствани да изпълняват публичните 

си задължения: детски градини, училища, болнични заведения, общински фирми, 

изпълнители на външни услуги и др.?

2. Като кмет и общинска администрация имате ли текущ и екшън план за 

функциониране на местните структури в тези условия?

3. Ако имате такъв, какви конкретни варианти и мерки предвиждате в него?
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Преди да сме получили Вашия отговор, изразяваме готовност за обсъждане 

и подкрепа на полезни за гражданите на община Велико Търново решения в 

днешната тежка ситуация. Готови сме да предложим за дискусия и наши решения.

18.01.2022 г.

Велико Търново С уважение:

•
Петко Тюфекчиев 

Стефан Антонов

Стоян Витанов
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